
 1 

Protokół Nr 211/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego dnia 11 czerwca 2014 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu 

ul. Północna 15  

      
   Stan Członków Zarządu  - 5 

     Obecnych - 3 

 

Ad. 1 

O godzinie 10:15 Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Mazepa rozpoczął posiedzenie 

Zarządu zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu)  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Arkadiusz Mazepa    - Przewodniczący Zarządu 

2. Alicja Prill     - Wicestarosta     

3. Andrzej Rudnicki    - Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Anna Norsesowicz – Główny specjalista w Biurze BP 

2. Mariusz Szeliga – Główny Specjalista w Biurze BI 

3. Tadeusz Grabski – Dyrektor Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo-

Administracyjnej w Myśliborzu 

4. Jacek Szkwarek – Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku 

 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. (porządek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

   1.       Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2.       Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3.       Rozpatrzenie spraw: 

 1) Podpisanie umowy ze Stowarzyszeniem "Mój Dom" z Barlinka o wsparcie 

realizacji zadania publicznego pn. "Zielono nam - żyjemy zdrowo i sportowo"  

z pominięciem otwartego konkursu ofert. 

4.      Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 1)  w sprawie skierowania pod obrady LI sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały w sprawie oświadczenia w przedmiocie uczczenia 15 – lecia 

utworzenia Powiatu Myśliborskiego. 

 2)  w sprawie powołania Komisji Konkursowej ds. opiniowania ofert na realizację 

zadań publicznych w roku 2014 z zakresu wspierania i upowszechniania kultury 

fizycznej i sportu. 

 3)  w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

 4)  w sprawie wyrażenia opinii o zaliczeniu do kategorii dróg powiatowych. 

 5)  w sprawie udzielenia upoważnienia. 

5.      Wniosek o zwołanie sesji. 

6.      Sprawy różne. 

7.      Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad. 3 

Rozpatrzenie spraw: 

 1) Podpisanie umowy ze Stowarzyszeniem "Mój Dom" z Barlinka o wsparcie 

realizacji zadania publicznego pn. "Zielono nam - żyjemy zdrowo i sportowo"  

z pominięciem otwartego konkursu ofert. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Anna Norsesowicz – Główny Specjalista w Biurze BP 

Poinformowała, że w dniu 23 maja 2014 roku Stowarzyszenie „Mój Dom” z Barlinka złożyło 

ofertę realizacji zadania publicznego z pominięciem otwartego konkursu ofert. Nazwa zadania 

publicznego – „Zielono nam – żyjemy zdrowo i sportowo”.  

Zadanie dotyczy wyjazdu dzieci z zawodowych rodzin zastępczych wraz z opiekunami 

na wymianę młodzieżową z partnerską grupą młodzieży z miejscowości Prenzlau (Niemcy). 

Głównym celem przedsięwzięcia jest zdobycie wiedzy o kulturze zachodnich sąsiadów. Jest 

to również okazja do podniesienia samooceny dzieci ze środowisk dysfunkcyjnych oraz 

nieoceniona pomoc dla rodzin zastępczych w procesie wychowawczym podopiecznych. 

Główne cele przedsięwzięcia to: edukacja publiczna oraz współpraca i działalność na rzecz 

organizacji pozarządowych oraz podmiotów wymienionych w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 247 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

Ofertę realizacji zadania publicznego zamieszczono na okres 7 dni w Biuletynie Informacji 

Publicznej, na stronie internetowej urzędu oraz w siedzibie urzędu w miejscu przeznaczonym 

na zamieszczanie ogłoszeń. Nie wpłynęły żadne uwagi. Stowarzyszenie „Mój Dom” dokonało 

poprawy harmonogramu oraz kosztorysu. 

Zgodnie z art. 19a ust. 5 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego, po 

rozpatrzeniu uwag niezwłocznie zawiera umowę o wsparcie realizacji zadania publicznego. 

Całkowity koszt realizacji zadania –7.444,70 zł. 

Wnioskowana kwota dotacji – 2.000,00 zł. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 

 1)  w sprawie skierowania pod obrady LI sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały w sprawie oświadczenia w przedmiocie uczczenia 15 – lecia 

utworzenia Powiatu Myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Anna Norsesowicz – Główny Specjalista w Biurze BP 

Poinformowała, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym do wyłącznej właściwości rady powiatu należy stanowienie o kierunkach 

działania Zarządu Powiatu. W myśl §12 ust. 4 Statutu Powiatu Myśliborskiego, rada może  

w formie uchwały składać oświadczenia w sprawach istotnych dla Powiatu. 

Projekt uchwały rady Powiatu dotyczy przygotowany został z uwagi na jubileusz 15 - lecia 

utworzenia Powiatu Myśliborskiego. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 211/924/2014 z dnia 11 czerwca 2014 roku w sprawie 

skierowania pod obrady LI sesji Rady Powiatu w Myśliborzu projektu uchwały w sprawie 

oświadczenia w przedmiocie uczczenia 15 – lecia utworzenia Powiatu Myśliborskiego. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

 2)  w sprawie powołania Komisji Konkursowej ds. opiniowania ofert na realizację 

zadań publicznych w roku 2014 z zakresu wspierania i upowszechniania kultury 

fizycznej i sportu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Anna Norsesowicz – Główny Specjalista w Biurze BP 

Poinformowała, że w dniach 9-30 maja 2014 roku prowadzony był nabór ofert na realizację 

zadań publicznych w 2014 roku z zakresu wspierania i upowszechniania kultury fizycznej  

i sportu. Zgodnie z art. 15 ust. 2a organ administracji publicznej ogłaszający otwarty konkurs 

ofert powołuje komisję konkursową w celu opiniowania zgłoszonych ofert. 

Zgodnie z „Programem współpracy Powiatu Myśliborskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014” w skład 

Komisji Konkursowej wchodzą: 

- dwaj przedstawiciele Zarządu Powiatu w Myśliborzu; 

- przedstawiciel komórki organizacyjnej Starostwa Powiatowego/powiatowej samorządowej 

jednostki organizacyjnej odpowiedzialnej za realizację zadań z obszaru Programu, którego 

dotyczy ogłoszony otwarty konkurs ofert; 

- przedstawiciel komórki organizacyjnej Starostwa Powiatowego koordynującej współpracę  

z organizacjami; 

- co najmniej 2 osoby reprezentujące organizacje, z wyłączeniem osób reprezentujących 

podmioty biorące udział w konkursie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Mazepa 

Zaproponował, by do pracy w przedmiotowej Komisji wytypować Wicestarostę – Alicję Prill 

oraz Członka Zarządu – Janusza Winiarczyka. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 211/925/2014 z dnia 11 czerwca 2014 roku w sprawie 

powołania Komisji Konkursowej ds. opiniowania ofert na realizację zadań publicznych  

w roku 2014 z zakresu wspierania i upowszechniania kultury fizycznej i sportu. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

 3)  w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Mazepa 

Poinformował, że zgodnie z kartą spraw projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa 

Wicestaroście – Alicji Prill  do reprezentowania Powiatu Myśliborskiego jako wspólnika 

Spółki „Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością” z siedzibą w Barlinku na 

Zwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki w dniu 24 czerwca 2014 roku.  

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 211/926/2014 z dnia 11 czerwca 2014 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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 4)  w sprawie wyrażenia opinii o zaliczeniu do kategorii dróg powiatowych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Mazepa 

Poinformował, że zgodnie z kartą spraw projekt uchwały dotyczy odcinka drogi od granicy  

z gminą Suchań do drogi krajowej nr 10 na terenie Powiatu Stargardzkiego, który zalicza go 

do kategorii dróg powiatowych. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 211/927/2014 z dnia 11 czerwca 2014 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o zaliczeniu do kategorii dróg powiatowych. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

 5)  w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Mazepa 

Poinformował, że zgodnie z kartą spraw projekt uchwały dotyczy udzielenia Panu 

Ryszardowi Patkowskiemu – Dyrektorowi Zespołu Szkół w Smolnicy upoważnienia do 

przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

dotyczącego robót budowlanych polegających na adaptacji części budynku  Zespołu Szkół  

w Smolnicy polegającej na dostosowaniu pomieszczeń pod nową funkcję oraz do zawarcia  

w imieniu Zamawiającego  umowy z podmiotem wybranym w wyniku przeprowadzonego 

postępowania, a także do realizowania w imieniu Zamawiającego postanowień zawartej  

w wyniku przeprowadzonego postępowania przetargowego umowy. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 211/926/2014 z dnia 11 czerwca 2014 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

 Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 5 

Wniosek o zwołanie sesji. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Mazepa 

Poinformował, że w dniu 10 czerwca b.r. wpłynęło pismo Biura ds. Organizacji 

Pozarządowych i Spraw społecznych znak BP.4041.2.2014 dotyczące rozważenia możliwości 

zorganizowania uroczystej sesji Rady Powiatu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

W związku z powyższym został przygotowany  wniosek o zwołanie uroczystej sesji Rady 

Powiatu w Myśliborzu na dzień 25 czerwca 2014 roku na godz. 12:00 w sali widowiskowej 

Miejskiego Ośrodka Kultury przy ul. Klasztornej  3 w Myśliborzu w celu podjęcia uchwały  

w sprawie oświadczenia w przedmiocie uczczenia 15 – lecia utworzenia Powiatu 

Myśliborskiego. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 
 

Uzupełnieniem uroczystości będą: 

 Wystąpienie Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego w związku 

z uhonorowaniem Przedsiębiorstwa MALDROBUD Srebrną Odznaką Honorową 

Gryfa Zachodniopomorskiego za zasługi na rzecz rozwoju Pomorza Zachodniego. 
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 Wręczenie Wyróżnień Starosty Myśliborskiego Złoty Żagiel. 

 Prezentacja nt. 10-lecia członkostwa w Unii Europejskiej. 

 Podziękowanie długoletnim pracownikom za 15 lat pracy w Starostwie Powiatowym  

w Myśliborzu. 

 Koncert przedstawicieli Państwowej Szkoły Muzycznej I stopnia w Myśliborzu. 

 Występ zespołu ,,Feeling Dance Group”. 

 Prezentacja twórczości sekcji „Pastele” pt.: „Piękna nasza Polska cała”.   
 

Zarząd Powiatu złożył wniosek o zwołanie sesji uroczystej. Jednocześnie postanowił 

skierować powyższy wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu w celu jego 

realizacji.  

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, kiedy zostanie ogłoszony przetarg na Warsztaty Szkolne w Barlinku? 

 

Mariusz Szeliga – Główny Specjalista w Biurze BI 

Zwrócił uwagę, że niedawno została zaktualizowana dokumentacja techniczna. Dokumenty są 

już skompletowane i przetarg zostanie ogłoszony w dniu jutrzejszym i rozstrzygniecie nastąpi 

do końca miesiąca. 

 

2. Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o informację dotyczącą wynajmu pomieszczeń przez Stowarzyszenie Pomocy 

Dzieciom „BRATEK” w Barlinku. Zwrócił uwagę, że do Starostwa wpłynęło pismo 

informujące o tym, że Stowarzyszenie zrezygnowało z wynajmu pomieszczeń. 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przekazał, że nie zna powodów dla których Stowarzyszenie wycofało się z wynajmu 

przedmiotowych pomieszczeń. Przekazał, że zwrócił się do Dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku z prośbą o przygotowanie projektu umowy najmu 

celem przedstawienia jej dla stowarzyszenia, które miało się ustosunkować do jej zapisów.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy projekt umowy był zgodny z ustaleniami poczynionymi na posiedzeniu 

Zarządu? 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Umowa zawierała te same zapisy przedstawione na posiedzeniu Zarządu, dokonano zmiany 

zapisów dotyczących remontu pomieszczeń i dwu miesięcznego okresu wypowiedzenia 

umowy. 

 

Jacek Szkwarek –Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku 

Poinformował, że projekt umowy jaki został mu przesłany został przekazany dla Dyrektora 

Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej celem uzgodnienia z Prezesem Stowarzyszenia 

„BRATEK”. 

Przekazał, że otrzymał informację, iż Stowarzyszenie zrezygnowało z wynajmu 

przedmiotowych pomieszczeń. 
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Członek Zarządu – Andrzej Rudnicki 
Zapytał, kiedy wpłynęła propozycja wynajmu pomieszczeń przez Stowarzyszenie 

„BRATEK”? 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Odpowiedział, że w miesiącu kwietniu b.r. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Rudnicki 

Zapytał jak długo trwał proces załatwienia sprawy? 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Odpowiedział, że aby sprawę wynajmu załatwić do końca wymagało to rozstrzygnięć 

dotyczących umów na wynajem pomieszczeń i ustaleń dotyczących trwałego użytkowania itd. 

Zmianie wymagała umowa na wynajem pomieszczeń z Poradnią Psychologiczno-

Pedagogiczną. 

Zwrócił uwagę, że pierwsza propozycja Stowarzyszenia dotyczyła bezpłatnego użyczenia 

pomieszczeń. Zostały przeprowadzone rozmowy przez Dyrektora Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej.  

Przedstawiono również stanowisko Szkoły i Poradni dotyczące wykorzystania 

przedmiotowych pomieszczeń. 

 

Jacek Szkwarek –Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku 

Poinformował, że przedstawił pisemną informację dotyczącą pomieszczeń i poinformował, że 

Szkoła nie może z nich korzystać. Aby szkoła mogła je zaadaptować wymagały by licznych 

przeróbek, ze względu na ich małą powierzchnię. 

  

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Zwrócił uwagę, że Dyrektor Poradni również poinformowała, że pomieszczenia są dla niej 

zbędne i ich wynajem nie wpłynie na dotychczasową działalność jednostki. 

Przekazał, że po tych uzgodnieniach został przygotowany projekt umowy, który miał być 

przedstawiony dla Stowarzyszenia. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Rudnicki 

Poinformował, że przeprowadził rozmowy z przedstawicielami Stowarzyszenia, w których 

otrzymał informację, że według nich nie ma dobrej woli ze strony Starostwa by podpisać 

umowę najmu. Zwrócił uwagę, że sprawa była załatwiona w zbyt długim okresie czasu. 

Przekazał, że było to w gestii Powiatu, aby wynająć te pomieszczenia. Formalności były 

przeciągane do granic możliwości. 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przekazał, ze rezygnacja nie nastąpiła z powodu zbyt długiego okresu załatwienia sprawy lecz 

w wyniku nie wyrażenia zgody na zapisy zawarte w projekcie umowy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że to nie było powodem, zapisy w umowie mogły zostać poddane 

negocjacjom. 
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Jacek Szkwarek –Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku 

Zwrócił uwagę, że Szkoła wynajęła w ostatnim czasie bez problemów pomieszczenia dla 

szkoły językowej. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Arkadiusz Mazepa    -     Przewodniczący Zarządu       ...………………… 

2. Alicja Prill                 -    Wicestarosta             ……………........... 

3. Andrzej Rudnicki    -    Członek Zarządu           ............................... 

 


